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1. Opening 
De tijd is erg kort voor dit overleg.  
We stellen voor de belangrijkste gesprekspunten vooraf te inventariseren en daar kort en 
bondig in te zijn. 

  
2. Ontzorgingstafel  

-terugblik publieksbijeenkomst 8 februari 
Onze indrukken: 
Grote opkomst, ca. 230 mensen, gaat het nu eindelijk leven in Schoonebeek? Al die tijd was 
er maar een klein groepje wat aanschoof bij de ontzorgingstafel en lukte het niet om 
daarvoor meer mensen te interesseren. 
Naast betrokkenen uit Schoonebeek e.o. nu ook bezoekers uit Duitsland, verontwaardigde 
inwoners uit kern Coevorden en uit Twente. 
We hebben daarmee geen afgewogen beeld hoe de meningen verdeeld liggen in 
Schoonebeek en omgeving. 
De gesprekken aan de stands waren heel nuttig en goed. Mensen vroegen vooral dóór. 
Hun reacties en vragen getuigden soms van zorg of onrust. 
 
-terugblik ontzorgingstafel 16 februari. 
Ten tijde van schrijven annotatie is deze bijeenkomst nog niet geweest. Indien 
gewenst/noodzakelijk terugkoppeling door ambtelijke ondersteuning die aanwezig was. 
 
-afsprakenkader en mede-ondertekening door bestuurders 
Graag definitieve vorm ondertekening afspreken zodat deze in volgend ambtelijk overleg 
ingebracht kan worden. 
Ter informatie:  Staatssecretaris Vijlbrief wil het afsprakenkader mede ondertekenen. 
NAM wil het afsprakenkader inbrengen in de vergunning, zodat het daar ook verankerd 
wordt. 
Vervolgstappen: we raden aan in volgend bestuurlijk overleg rechtstreeks met  

 (voorz. ontzorgingstafel) te spreken over de afronding van het 
afsprakenkader en om met hem te spreken over zijn adviezen om te komen tot een 
stichting of andere rechtsvorm, als opvolger van de ontzorgingstafel. 

  
3. Brief EZK reflectieverzoek: behandeling in B&W/raden/bestuur/GS 

Het waterschap, de gemeentes en de provincie staan verschillend in dit dossier, zowel 
inhoudelijk vs. procesmatig als qua wettelijke taken. Bestuurlijk delen van de “couleur 
locale” kan wenselijk zijn, maar ook veel tijd vragen. 
Ons inziens: vooral bespreken hoe e.e.a. gemanaged wordt als dit grote aandacht krijgt in 
de pers voor de besluitvorming in GS en voor de gesprekken in de raadscommissies. 
 

4. Bijdragenspoor: verkenner 
De gesprekken tussen verkenner en bestuurders zijn ingepland. Mogelijk komen hier 
aanvullende interviews uit voort. Voor de oplevering gaan we indicatief uit van medio 
maart. E.e.a. hangt af van wat de verkenners ophalen in de gesprekken en hoe snel de 
gesprekken bij het rijk te plannen zijn. Kwaliteit gaat nu even voor tempo. 
Provincie en gemeenten moeten zich beraden op een onderhandelaar. Hou ondanks goede 
wil bij alle partijen rekening met taaie gesprekken. 
Noot: In de kamerbrief over het gebiedsproces Schoonebeek (31/1)  wijst Vijlbrief alleen 
naar de NAM voor een bijdrage, maar dat is nog geen definitieve beslissing.  



Er moet o.i. een helder onderscheid blijven tussen ontzorgingsspoor en bijdragenspoor. 
 

5. TNO Review 
Goed dat KWR naast TNO betrokken is bij de review! 
Ze hebben een doorwrocht stuk geleverd, maar de leesbaarheid voor leken kan beter. 
Ze vervullen geen actieve rol in de communicatie, dat loopt via de overheden. 
Laten we niet in de valkuil stappen om zelf op gedetailleerde vragen een antwoord te 
formuleren. 
De hoofdlijnen: RHDHV heeft goed werk verricht. Er zijn geen haalbare alternatieven 
buiten beeld gebleven, met de onderzochte alternatieven moet je verder. 
Bij de nader onderzochte alternatieven heeft RHDVH uitvoerig werk gemaakt van de 
waterzuiveringskwesties. TNO ( met KWR) meent met een grondige onderbouwing dat 
RHDHV te optimistisch is over de zuiveringsvarianten. Daarmee hebben de bestuurders 
een bruikbaar antwoord op moties uit AB en gemeenteraad Emmen. 
NB : het maatschappelijke debat lijkt zich toe te spitsen op een zuiveringsvariant of 
rechtstreekse injectie. Oliewinning an-sich lijkt geen groot issue. 
 

6. W.v.t.t.k 
Er is na op stellen van de agenda een verzoek binnengekomen van NAM om een volgend BO 
te plannen met prominent op de agenda de voortgang van de pijler gebiedsbijdrage. 

 




